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内容概要

《3年高考模拟试卷整编-英语(2013版)》，本书精选三年优秀的高考模拟试卷，分三大类整编并删除
重题。图表清晰、题目解法精当，特设“错因分析”、“励志高考”、“策略技巧”等栏目，能提高
学生的学习兴趣和解题能力。
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书籍目录

2012年高考模拟名校名卷精550
1.山西大学附中20l1～2012学年高三年级第二学期四月考试
2.山西省太原市2012届下学期高三年级第三次模拟考试
3.琼海市2012年高考模拟测试(一)
4.东北三校2012年高三第二次联合模拟试题
5.2012年长春市高中毕业班第二次调研测试.
6.2012年河南省豫东、豫北十所名校高中毕业班阶段性测试(四)
7.河南省2012年普通高中毕业班高考适应性测试
8。2012年石家庄市高三年级教学质量检测(二)
9.河北省2012年普通高考模拟考试
10.内蒙古包头市2012届高三第三次模拟考试
11.2012年乌鲁木齐地区高三年级第三次诊断性测验试卷
2013年高考信息整编试卷
(3年模拟试题海量优选)
(一)2013年高考仿真试题
(二)2013年高考仿真试题
(三)2013年高考仿真试题
(四)2013年高考仿真试题
(五)2013年高考仿真试题
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章节摘录

　　Weve all met with something that slows us down, for example, the bump in theroad, the setback. You just
have to keep in mind that a setback is ohly temporary and greaterthings lie ahead. Therefore, keep moving forward,
develop what you have, since youve al-ready built a solid foundation on which you can rely.　　It is easy just to
quit, give up and ignore the hard work you have put into something.But we believe in the" two steps forward, one
step back" philosophy. So how can youreact when something doesnt turn out as youve expected it to be？　
　First, be objective. Step back and look at the situation. Is your setback really that signif-icant, or will it just require
a little extra effort？ Then, plan your next move. You can ask forhelp. Dont be afraid or ashamed to do this.
Frequently, people are more than willing to giveyou support and advice. You dont have to be perfect;after all,
nobody else is. Next, bounceback. Reevaluate the goals you should have set for yourself at the beginning and retool
　　them when necessary. Goals should be realistic and specific, but that doesnt mean theycant be flexible. Instead
of looking at your project as a disaster or failure, view it with suc-cess. Concentrate on how great it will feel after it is
finally done, or after you have put yourall into it: Instead of focusing on a possible unsatisfactory performance one
single time, takea moment to sit back and reward yourself for all that you have accomplished.　　Above all, dont
live with regrets. Success is never easy. It remains up to you whetheryou will give up, or fight through the tough
battles to earn whatever you want. Keep reachingfor your goals and you will achieve them. One small setback is
nothing if you really wantsomething and are willing to work for it.
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编辑推荐

　　第22届教师节“好书教师评”最有价值辅导图书。
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精彩短评

1、还没做，不过高考真题答案不是很详细！
2、就是仅是新课标的考卷，范围小了点
3、和心中想的有些差别
4、卷子很大，最喜欢这样的卷子了，有足够的地方写题。纸质非常好，字体挺大大做起来很舒心，
印刷也很好，没有不清楚的。有些卷子有难度，不错！
5、高三冲刺就靠它了要好好研读
6、外省试卷
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